
 

 

 

 

 

 

 

 

         

 Δες μερικά παραδείγματα… 
 

Η καλή νεράιδα έκανε μάγια και μεταμόρφωσε     

τη σταχτοπούτα σε πριγκίπισσα.                                                                                                                                                                                  
 

 

Ο  φούρναρης βάζει μαγιά για να φουσκώσει το 

ψωμί.  

 

 

                   Από το μπαλκόνι μας έχουμε ωραία θέα.                                                                                                                                                                              
 

 

 Η Αφροδίτη ήταν θεά της ομορφιάς.  
 

ONOMA: ________________________ 

 

Ορισμένες λέξεις αλλάζουν σημασία, όταν 

βάλουμε τον τόνο σε άλλη συλλαβή. Οι λέξεις 

αυτές λέγονται τονικά παρώνυμα. 

πόδια 

ποδιά 

γέρνω 

γερνώ 

μάγια-μαγιά 
 

θέα-θεά 

 



Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Συμπληρώνω το κενό κάθε πρότασης με τη σωστή λέξη από την 

παρένθεση. 
 

Δεν κάθομαι καλά εδώ. Μου φαίνεται πως _________ μπροστά (γέρνω ή γερνώ). 

Δε μου έριξε ούτε μια ___________  (μάτια ή ματιά). 

Δε με ακούει _________ (κάνεις ή κανείς). 

Δε θα το μάθεις  _________ (πότε ή ποτέ). 

Με πονάει ο ___________  (ώμος ή ωμός). 

 

2. Συμπληρώνω αυτό που ταιριάζει. 

 

Η Αθηνά ήταν η ____________ της σοφίας.  

 

 

Ένας ____________ και μια γριά περπατούν στο πάρκο. 

 

 

Ανήκουμε  στο ___________ Λέσβου. 

 

 

Για το γλυκό χρειαζόμαστε δύο _________________. 

 

 

θεά 

θέα 

γερός 

γέρος 

νόμο 

νομό 

λεμόνια 

λεμονιά 


